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1. Stämmans öppnande 

Stämman förklarades öppnad av Fredrik Wredh.  

2. Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen fastställdes. 

3. Val av ordförande för stämman 

Till ordförande för mötet valdes Fredrik Wredh. 

4. Anmälan av styrelsens val av protokollförare 

Styrelsens val av protokollförare var Lisa Klockhoff. 

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Rolf Eriksson och Ulla Sandegård. 

6. Fråga om stämman blivit i stadgeenligt ordning utlyst 

Stämman var i stadgeenlig ordning utlyst. 

7. Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes genom upprop och godkändes av stämman. Antal representerade 
andelar: 26 närvarande och 15 st genom fullmakt; totalt 41 st av totalt 55 st 
medlemslägenheter. 

Antalet kvitterade kallelser var 52 av 55 st andelar (94%). 

8. Styrelsens årsredovisning 

Styrelsen gick igenom föreningens årsredovisning.  

9. Revisorernas berättelse 

Marcus Logander förklarade vad revisorernas arbete inneburit. De hade inget att anmärka 
på och föreslog att stämman godkände balans- och resultaträkning samt beviljade styrelsen 
ansvarsfrihet. 

10. Fråga om fastställande av resultat- och balansräkning 

Stämman fastställde styrelsens resultat- och balansräkning. 

11. Fråga om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

12. Beslut om resultatdisposition 

Beslut om att anta resultatdisposition enligt förslaget i årsredovisningen. 

13. Arvoden åt styrelseledamöter 

Styrelsearvodet blir för detta år 29 200 kr och revisorsarvodet 2 362 kr att dela på för 
respektive funktion. 

14. Fastställande av budget för kommande räkenskapsår 

Stämman beslutade att fastställa budgeten för det kommande räkenskapsåret. Viss 
diskussion kring när gårdsrenoveringen ska genomföras, om den inte kan tänkas läggas i 
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anslutning kring trapphusmålningen. Stämman beslutar att styrelsen ska ta upp detta till 
diskussion på kommande styrelsemöte.  

15. Fastställande av preliminär årsavgift 

Stämman fastställde årsavgiften som oförändrad. 

16. Val av styrelseordförande 

Till ny ordförande på 1 år valdes Fredrik Wredh. 

17. Val av styrelseledamöter och revisorer 

Till ordinarie ledamöter på 2 år valdes Maria Wahlqvist, Christer Gustafsson och Suzane 
Crepault. Till ordinarie ledamot på 1 år valdes Lisa Klockhoff.  

(Ordinarie ledamöter sedan tidigare är Gert Wibe och Gustav Lindqvist.) 

Till suppleanter valdes på 1 år Martin Bergström, Mattias Brandt och Martin Gefvert. 

18. Val av revisorer och suppleanter 

Till ordinarie revisor på 1 år valdes Marcus Logander och Mikael Löfgren. 

Till suppleanter på 1 år valdes Carin Oscarsson och Johan Pontén. 

19. Val av valberedning för nästa verksamhetsår 

Till valberedningen på 1 år valdes Nina Jacucci och Ulla Sandegård. 

20. Omröstning om föreningen skall investera i säkerhetsdörrar till lägenheterna enligt 
beslutsunderlag 

Fredrik Wredh redogjorde för vad som hänt sedan den extra föreningsstämman 2009-11-10.  

På frågan om föreningen skall tillåta investering i säkerhetsdörrar svarade 25 JA och genom 
fullmakt 13 st; summa 38 JA.  

1 närvarande svarade NEJ och genom fullmakt 2 NEJ; summa 3 NEJ.  

Stämman har därmed fattat beslutet att tillåta investering i säkerhetsdörrar. (Detta var det 
andra beslutet i enhetlighet med stadgarna §16 som krävs för större ombyggnad.) 

21. Övriga ärenden 

21.1 Utrymmet bakom hissen i B-porten föreslås fungera som ställplats för barnvagnar. 
Styrelsen ser till att utrymmet töms på cyklar. 

21.2 Styrelsen åtar sig att se över vad det skulle kosta att sätta upp ytterligare en soptunna på 
gården. 

21.3 Fredrik Wredh redogör i korta drag om fastighetsnät och Stokab samt upplyser om att 
styrelsen håller detta på bevakning. 

21.4 En av andelsägarna har problem med TV-mottagningen i lägenheten. Styrelsen åtar sig att 
undersöka detta. 

22. Stämmans avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 
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Stämmans ordförande:   Stämmans protokollförare: 
Fredrik Wredh    Lisa Klockhoff 
    
 
……………………………………………………   ………………………………………… 

 

 

……………………………………………………   ………………………………………… 

Christer Gustafsson    Nina Jacucci 

 

  

 

 

 

 

 

 


